

**MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS
STATE EDUCATIONAL ESTABLISHMENT
"SCHOOL OF BUSINESS OF THE BELARUSIAN STATE UNIVERSITY"**

DEPARTMENT OF BUSINESS ADMINISTRATION

Thesis annotation

**INTEGRATION OF RISK ASSESSMENT INTO STRATEGIC PLANNING
AT LLC "NL INTERNATIONAL"**

SAROKA Andrei Viktorovich

Supervisor
Matskevich Elena Vadimovna,
Senior lecturer

Minsk, 2022

Thesis: 62 p., 11 figures, 26 tables, 53 resources, 5 appendices.

STRATEGIC PLANNING, RISK ASSESSMENT, PESTEL, P5F, VRIO, VALUE CHAIN, SWOT, TOWS, RISK ASSESSMENT MATRIX

The aim of the study is to analyze the integration of risk assessment into strategic planning process and provide recommendations on improvement of strategic planning process at LLC “NL International”

To achieve the aim, the following tasks were set:

1. To explore the essence of the risk assessment, strategic planning and their integration;
2. To study the financial analysis of the company;
3. To analyze the strategic planning process of LLC “NL International”;
4. To assess the disadvantages of strategic planning process at LLC “NL International”;
5. To develop strategic alternatives for LLC “NL International” based on the external and internal analyses with risk assessment.

Object of the study: LLC “NL International”

Subject of the study: integration of risk assessment into strategic planning of business activities at LLC “NL International”

Research methods: interviewing, direct observation, archival research, analyses.

Application field: business planning at multi level marketing.

The author acknowledges that materials used in the paper correctly and objectively present the case, and all cited sources are referenced to their original authors.

Диплом: 62 стр., 11 рисунков, 26 таблиц, 53 источника, 5 приложений.

СТРАТЕГИЧЕСКОЕ ПЛАНИРОВАНИЕ, ОЦЕНКА РИСКОВ, ПЭСТЭЛ, 5 СИЛ ПОРТЕРА, ВРИО, ЦЕПОЧКА ЦЕННОСТИ, СВОТ, ТОВС, МАТРИЦА ОЦЕНКИ РИСКОВ

Цель исследования – проанализировать интеграцию оценки рисков в процесс стратегического планирования и дать рекомендации по совершенствованию процесса стратегического планирования в ООО «НЛ Интернэшнл».

Для достижения цели были поставлены следующие задачи:

1. Изучить сущность оценки рисков, стратегического планирования и их интеграции;
2. Изучить финансовый анализ компании;
3. Проанализировать процесс стратегического планирования ООО «НЛ Интернэшнл»;
4. Оценить недостатки процесса стратегического планирования в ООО «НЛ Интернэшнл»;
5. Разработать стратегические альтернативы ООО «НЛ Интернэшнл» на основе внешнего и внутреннего анализа с оценкой рисков.

Объект исследования: ООО «НЛ Интернэшнл».

Предмет исследования: интеграция оценки рисков в стратегическое планирование хозяйственной деятельности ООО «НЛ Интернэшнл».

Методы исследования: интервьюирование, непосредственное наблюдение, архивный поиск, анализ.

Область применения: бизнес-планирование в многоуровневом маркетинге.

Автор признает, что материалы, использованные в статье, правильно и объективно излагают дело, а все цитируемые источники имеют ссылки на их первоначальных авторов.